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Grundejerforeningen Kelsted - Bestyrelsens beretni ng 2011

Okonomi (Stig Hansen)

Grundejerforeningen Kelsted kom ud af 2011 med et overskud pi driften pe k. 91.561 kr.
Heraf er de 48.600 kr. flrets indbetaling til vores reservefond. Det resterende belsb overfsres
ligeledes til reservefonden, som reservekapital hvis vi i fremtiden oplever et ir med underskud pi
driften f.eks. grundet ekstraordinar vintervedligeholdelse eller andre uforudsete udgifter.

Bestyrelsen snsker at fortsette opsparingen i reservefonden til fremtidige renoverings og
anlagsarbejder, og foresllr derfor, at vi uandret opkraver 600 kr. pr. husstand pr. flr som en del af
kontingentet.

Godkendt regnskab for 2Al1 samt budgetforslag for 2Ol2 frndes pi de sidste 2 sider.

Omrddeudvalg (Sfrg Hansen & Jan Mihkelsen)

Der blev i 20ll afholdt to fallesarbejdsdage (E. maj & 2. oktober), hvor de fremmsdte sorgede for
vedligeholdelse af fallesarealerne til glade for os alle. Vi opfordrer derfor alle til at deltage pfl 6rets
forste arbej dsdag sondag den 29 . apil 2012, hvor vi sammen bidrager til vedligeholdelse af vores
fellesarealer og du samtidig kan mode dine naboer, og fii et par hyggelige timer sammen med nye
og kendte ansigter.

Desvarre har vi allerede oplevet mindre revner i vores nye asfalt belegning. Nogle af revnerne er
repareret uden beregning af NCC - andre forlrsaget af f.eks. trarsdder og lign. folger vr noje for at
sikre korrekt reparation ni.r det bliver nodvendigt.

Der har varet flere klager over saltmangden der spredes pi vores stier og veje i vinterhalviret.
Dette blev pitalt over for vores entreprenor, der herefter reducerede mangden til gavn for traer,
hundepoter og andet fodtoj.

Trekanten ved Kl02 blev ryddet for at forbedre de kritisable oversigtsforhold nir man skulle ksre
ud fra Kelsted stamvejen til Maglehoj ,{116.

Vi oplevede problemer med tilstoppede regnvandsbrande flere gange gennem 6ret og besluttede
derfor at fE dem renset op, Det har hjulpet de fleste steder - men entreprenoren, der rensede
brsndene anbefalede en spuling af rwene mellem brsndende - udfsres om nsdvendigti 2A12.

Fritidsudvalget (Martin Haugaard, Jan Mikketsen & Kent H, Sehested)

Den flrlige gennemgang af foreningens legeredskaber resulterede i en reparation af ruchebanen samt
6n af vores brenke. Bestyrelen har besluttet at indksbe en stor sansegynge, der ophanges i
gyngestativet ved de gule raekkehuse i lsbet af forflret 2012.
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Vi havde igen i 2011 besog af det traditionsrige fastelavnsoptog med heste og flotte temavogne.
Arets tema var Shrek og Piratskibet, Den Sorte Perle, Alle deltagerne blev budt velkommen med
kage, varm kaffe og sodavand til bsrnene. Efterfolgende blev der afholdt tondeslagning for alle
interesserede born, hvor derblev udribt en kattekonge og kattedronning.

Borgerlauget (Kent Harlyk Sehested & Finn Lustrup)

Der har v€ret afholdt 4 ordinare bestyrelsesmader i Borgerlauget, der bl.a. har arbejdet med.

Mobilantennemasten
Placering og opforelse af en antennemast har varet drsftet over lang tid. Den 20. januar 2011 gav
Egedal kommune byggetilladelse til opforelsen af en 36 meter hoj mast placeret pi Kirkebakken 7,
pi Niels Byrgesens matrikel. Masten er en slimline rormast - samt et 8 m2 teknikhus. Pi masten
monteres 3 stk. Panelantenner samt 1-3 mini-antenner. Arbejdet forventes pflbegyndti 2012.

Skibstedgdrd
Omkring skibstedgflrd er der fiernet bygningsdele samt stuehusets indmad.
Kommunen har givet byggetilladelse til, at der i stuehuset indrettes ejerlejligheder
Borgerlauget h6ber, at der i forbindelse med etablering og salg af disse lejligheder vil blive
foretaget en grundig renovering/reetablering af omridet omkring Skibstedgird.
Hvornir byggeriet er fardigt afhrenger desvrerre helt af ejeren, GLV

Veksslund
Efter Jorgen Hansens dsd i december 2010 har Veksolunds skabne varet uvis. Borgerlauget har
spurgt Egedal kommune om de kunne bidrage med midler og opbakning til videreforelse af de
kunstneriske og sociale aktiviteter pd Veksolund. Dette har dog ild<e fstt til konkrete resultater og
Veksslund er nu solgt til en privatmand.

Vekss Lokalcenter
I perioden 9. november 2A1l til 4. januar 2012var planen for Vekss Lokalcenter ude i offentlig
haing. Den 8. december blev der afholdt et borgermsde i Multihallen, hvor der deltog
reprasentanter fraButikinvest og Egedal kommune. Medetvar meget positivt og projektet blev vel
modtaget blandt de fremmsdte og Borgerlauget har sendt deres horingssvar til kommunen.

Borgerlaugets 25 i.rs jubilreum
Sondag den 15. januar 2012kunne Vekss Borgerlaug fejre deres 25 frrs jubil&um, hvor der ud over
borgerlaugets representanter og et bredt udvalg afbyens borgere ogsi deltog lokalpolitikere, der
blev underholdt af taler fra oldermand gennem tiderne og festlige indslag af bl.a. VAT-85.

Desvarre er Borgerlauget i den situation, at der mangler en oldermand og derfor er bestyrelserne
blevet opfordret til pf; generalforsamlingerne, at forhsre sig blandt byen borgere, om der kunne
vere nogen, der kunne tanke sig at reprasentere byen i den sammenhang. Oldermanden Peter
Mosby har indvilliget i at besrette posten indtil en ny er fundet, men snsker at det kun skal vare i en
begranset periode.
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Foreningens hjemmeside er stadig noglen til en lang rakke nyttige informationer for foreningens
medlemmer og andre interesserede. Hjemmesiden opdateres lsbende med aktuel information fra
bestyrelsen og nyheder fra Vekss generelt. Desuden findes et meget flot billedarkiv opdateret med
flere fsrlnu billeder samt luftf,otos fra Kelsted og omegn. Se mere pi www.kelsted.dk

Foreningen belastes desvarre stadig af en del indbrud og det er viEigt at vi hjalper hinanden med
at holde oje om melde til politiet, hvis noget virker mistenkeligt. I det omfang de skadeslidte selv
snsker det, kan der blive orienteret om indbruddet p& foreningens hjemmeside.

Information fra foreningen til beboerne sker primart via mail og pe foreningens hjemmeside.
Derfor opfordres alle medlemmerne til at tilmelde sig pe bg!!_up@1113d-d&
Det er vigtrgt at meddele, hvis der skiftes mailadresse, for at sikre sig fortsat elektronisk post.

Antenneudvalg (Frank Fabricius & Michael Frydendal)

Bindbredden i fallesantenne nettet er udvidet kraftigt efter ombygningen, si der nu er plads til bide
analoge og digitale signaler * samt lynhurtigt internet hvis man snsker det.

TVZ er blevet endret til en betalingskanal, og bliver derfor ikke lengere sendt sorn et af de gratis
DYBT programmer.TYZ forbliver i Vekso pakken, men prisen pi Vekso pakken stiger.

De digitale D\tsC programmer kan du modtage pfl w med DYBC tuner eller en separat boks.
Programmerne sendes bide i MPEG 2 agi MPEG 4 si rned en DtraBC tuner behsver du altse ikke
at spekulere pi hvilken kodning der anvendes - dcg skal du vere opmerksom pi, at HD
programmerne kun udsendes i MPEG 4 kodning.

N6r du ssger efter DVBC programmerne p6 dit tv eller din boks, skal du bruge et lD-nummer:

lnformations udvalg (F in n Lustrup)

TV med MPEG a: (00)100

YouSee boks: (00) 120

TV med MPEG 2: (00)110

YouSee boks aldre model: (00) 130

Pi fallesantenneanlaegget kan alle modtage "Yekss pakken", der indeholder disse tre programtyper:

i. Analoge programmer til fiernsyn, der ikke har en digital tuner
2. D\iBC-programrner til fiernsyn med digital DYBC-tuner
3. Et mindre antal D\BT-programmer til fiernsyn med DVBT tuner.

Pd bestyrelsens v€gne,

Michae I Frydendal Lar ssen - formand
Kelsted 301


